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 Încheiat azi 30.12.2015 orele 11,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 

decembrie,conform convocatorului înregistrat la nr.4565/24.12.2015. 

 La şedinţă sunt prezenti 11 consilieri din totalul de 11. 

 Doamna secretar întreaba dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 

al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu 11 voturi pentru. 

 Dl.preşedinte de şedinţă,Săndulescu Aurel prezintă ordinea de zi modificată pe 

care o supune spre aprobare şi care este aprobată cu 10 voturi pentru şi o abţinere. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice 

pentru anul 2016. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:Andronie Gabriela 

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Dispoziţiei nr.216/16.12.2015 referitoare 

la rectificarea bugetului local pe anul 2015. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează: Condoiu Cecilia-Ionela 

3. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.53/04.11.2015 privind 

încheierea unui contract de prestări servicii  pentru finalizarea soluţionării cererilor de 

restituire ,pentru efectuarea punerilor în posesie şi întocmirea documentaţiei pentru 

eliberarea titlurilor de proprietate. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează: Andronie Gabriela 

4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea planului de acţiuni sau lucrări de interes 

local pentru persoanele apte  de muncă   beneficiare de venit minim garantat  pentru 

anul 2016. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează: Vlad Cosmin-Marian 

5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea trecerii suprafeţei de 24 mp din domeniul 

public în domeniul privat,în vederea  concesionării fără licitaţie publică. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:Stancana Gheorghe 

6.Proiect de hotărâre cu privire la încheierea contului de execuţie al bugetului local pe 

trim.IV al anului 2015. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează: Condoiu Cecilia-Ionela 

  7.Discuţii,întrebări,interpelări. 

 



 Se prezintă rapoartele compartimentelor de specialitate,după care se fac înscrieri 

la cuvânt. 

 Se înscrie dl.Niti,lista rămânând deschisă. 

 Dl.Niţi:Am trei întrebări pe care aş vrea să le pun. 

1.Sunt tot felul de discuţii prin comună şi aş vrea să ştiu cât a costat troiţa de la 

Spătaru. 

 Dl.primar:S-a aprobat în bugetul respectiv,în planul de achiziţii. 

 Dl.Niţi:Domnule Stancana,cât a costat?Eu ca şi consilier local, nu ştiu. 

 Dl.primar:Aproximativ 240 de milioane vechi.O să verificăm în contabilitate. 

 2.Din ce fonduri s-a facut pietruirea de la Mieşti şi Urluiasca Mică? 

 Dl.primar:În şedinţa trecută s-a rectificat bugetul local cu sume din TVA,care au 

fost cu destinaţie specială 60.000 lei pentru echilibrarea bugetului şi 50.000 lei pentru 

drumuri comunale.Noi am avut prinşi în buget 25.000 lei. 

 Dl.preşedinte:Deci pentru pietruire s-au cheltuit 75.000 lei. 

 Dl.primar:S-au făcut pietruiri pe DC35,DC 25 şi uliţele din Mieşti. 

 Dl.Niţi:Am înţeles că aţi folosit buldoexcavatorul nostru la încărcat. 

 Dl.primar:Aţi primit o informaţie greşită. 

 Dl.Stancana:Nu a fost al nostru. 

 Dl.Niţi:A fost acolo la încărcat. 

 Dl.Stancana:A fost Florin Preduţ,dar nu cu buldoexcavatorul nostru.El este în 

concediu,dar a supravegheat maşinile şi a verificat unde s-au dus. 

 Dl.primar:Au venit cu vola şi greder. 

 Dl.Niţi:Sunt de acord cu cele 5 proiecte de hotărâri,dar nu sunt de acord cu cei 

24 de mp pentru Popescu.La o discuţie cu Popescu mi-a confirmat  ,în prezenţa 

domnului Stancana ,că a avut o aprobare scrisă să construiasca pe acel teren. 

 Dl.primar:A solicitat scris. 

 Dl.Stancana:În urma reclamaţiilor tale ,a venit o comisie de la Slatina şi l-au 

obligat să intre în legalitate. 

 Dl.Niţi:Aţi acceptat să construiască fără autorizaţie de construire.Eu nu accept 

aşa ceva pentru că e facută deja construcţia.Nu-i mai tineţi apărarea. 

 Dl.primar:În urma controlului de la ISC s-a întocmit o notă de constatare că e 

construcţia făcută fără autorizaţie şi au hotărât sistarea şi intrarea în legalitate.S-a 

întocmit şi un proces-verbal de contravenţie. 

 Dl.Niţi:Şi pe care nu l-a plătit. 

 Dl.primar:Cum poate intra în legalitate?E o construcţie temporară din lemn. 

 Dl.Niţi:Să o demoleze şi apoi să construiască.O să merg la prefectură să vedem 

dacă e bine. 

 Dl.Tudosiea:La acest punct sunt direct interesat de o anumită suprafaţă de teren 

să concesionez şi eu.Familia mea deţine o societate ,care se ocupă de agricultură şi 

deţine stupi .Pentru că există un om care stă cu băţul prin gard şi bagă fitile,eu 

personal aş fi de acord să aprobaţi.Şi eu vreau să fac un garaj pentru stupină.Nu am 
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 depus cerere pentru că s-ar fi interpretat că am ceva cu Niţi.Vreau şi eu 40 de mp 

 într-un loc unde nu deranjez pe nimeni.O să mă abţin la acest punct.S-ar crea un 

precedent.Cu restul punctelor sunt de acord. 

 Dl.Niţi:La dvs. ar fi ceva legal,cereţi şi apoi construiţi.Unde a fost urbanismul 

până acum?De ce a mai continuat după ce i-aţi spus să sisteze? 

 D-na Dicu:A fost vorba că facem o lista cu cei care şi-au făcut case din anexe şi 

nu au autorizaţii de construire. 

 Dl.Niţi:Popescu şi-a făcut şi etaj la casă şi după ce l-am reclamat a făcut 

proiect.Acolo e în curtea lui,dar pe domeniul public mă interesează şi pe mine. 

 Dl.preşedinte:Aş vrea să fac o completare.Vă vorbesc ca un  fost viceprimar şi 

disciplina în construcţii e greu de realizat.Dacă de la judeţ nu se mai fac 

controale,sarcina a ramas la primar şi viceprimar.Există o tendinţă de a nu se mai 

respecta  această disciplină.Aş dori ca în şedinţa din ianuarie responsabilul cu 

urbanismul să prezinte un raport din 2012 la zi,cu certificatele de urbanism şi 

autorizaţiile emise . 

 Dl.Stancana:Legat de acest punct vreau să vă spun că nu ştiu de ce e atâta 

răutate pe un om care desfăşoară activitate comercială,are unul sau doi 

angajaţi,plăteşte impozite şi taxe.Peste tot s-a dat voie să se construiască pe domeniul 

public.La noi avem un singur comerciant şi de un an o tot perpelim.Chiar dacă omul a 

construit ,va plăti în continuare,îi dăm autorizaţie de construire temporară.Ce e aşa de 

grav şi rău făcut comunei ăsteia, în condiţiile în care vin alegerile şi el are în pungă 

100 de voturi şi nu luptă pentru ele.Votaţi pentru dezvoltarea economică pentru un 

teren care nu poate fi folosit în niciun scop. 

 Dl.Popa:Văd că discuţiile s-au focalizat pe situaţia lui Popescu.Referitor la 

punctul 1 ni s-a prezentat planul de ocupare a funcţiilor publice.Am înţeles că doamna 

Neaţa şi Condoiu vor promova.Planul respectă organigrama?Care organigrama?Cea 

din 2016? 

 D-na secretar:Organigrama din 2015.Organigrama din 2016 încă nu a fost 

aprobată. 

 Dl.Popa:Ce s-a întâmplat cu titlurile de proprietate? 

 Dl.preşedinte:Instituţia Prefectului ne supune spre aprobare reanalizarea 

hotărârii. 

 Dl.Popa:Sunt de acord cu proiectele de hotărâri.Referitor la concesionarea 

suprafeţei de 24 mp mi-e greu să mă bag unde sunt doua păreri.După atâţia ani ,trebuie 

soluţionată problema.Eu zic să aprobăm concesionarea şi să punem punct acestei 

disensiuni,omul să intre în legalitate,să-şi plăteasca impozitele şi taxele,ca mâine-

poimâine de aici va trai.Taxele de concesionare sunt mai mari,dar asta e situaţia.Pe 

Costel l-aş ruga să puna batista pe ţambal,că pare altceva,ca o relaţie care nu e la locul 

ei. 

 Dl.Niţi:Gândiţi greşit. 
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 Dl.Popa:Eu consider asta hărţuire.Lăsaţi omul în pace. 

 Noi n-am explicat populaţiei ce este cu amnistia fiscală.Sunt mulţi datornici,dar 

nu ştiu ce au de făcut şi dacă nu acţionăm o să piardă mai mult.Sunt convins că azi 

toată lumea umblă după bani şi ar trebui ca populaţia să ştie pe bază de adresă,să stea 

de vorbă cu reprezentanţii primăriei că ar avea de câştigat şi ei şi primăria,că dacă 

achită restanţele nu plătesc dobândă.Dacă nu plătesc pot să facă muncă în folosul 

comunităţii sau chiar pot să piardă şi casa. 

 La final,vreau să primiţi urările mele de bine pentru anul care vine. 

 Dl.Stancana:Aşa consilier,nota zece. 

 Dl.Nicolescu:Referitor la punctul cu concesionarea,am înţeles că ar fi bine să-i 

aprobăm să intre în legalitate.S-a început cu sfârşitul.A fost cum a fost.Dacă noi facem 

acest lucru şi dl.Popescu să-şi plăteasca amenda,să nu-mi pară rău că-i acordăm 

aceasta clemenţă,să aibă şi el înţelegere faţă de noi şi că-şi recunoaşte greşeala. 

 Dl.preşedinte:Sunt de acord cu proiectele de hotărâre.Să facem o scurtă 

recapitulare.Am înţeles că organigrama se va aproba în ianuarie.Bugetul a fost 

rectificat prin dispoziţie şi acum trebuie să adoptăm o hotărâre pentru cei 39.000 de lei 

pentru învăţământ şi 1.000 de lei pentru asistentul comunitar.Hotărârea nr.53/2015 

trebuie modificată,planul de acţiuni pentru beneficiarii de venit minim garantat cred că 

trebuia să menţioneze numărul de persoane care mai sunt în plată cu drept de muncă şi 

numărul de ore.Cu execuţia sunt de acord.Cu suprafaţa  24 de mp colegii care au 

discutat sunt în necunoştinţă de cauză,că Popescu a construit fără autorizaţie.Noi nu 

discutăm de concesionare.Noi discutăm trecerea acestei suprafeţe din domeniul public 

în domeniul privat .Că s-a trecut un punct că trecerea se face în vederea 

concesionării,trebuia să aibă o motivaţie.Trebuia ataşată şi o copie după inventarul 

domeniului public.Există posibilitatea ca această hotărâre să aibă amendamente de la 

prefectură.La concesionare se va achita integral preţul stabilit.Acesta va fi mult mai 

mare decat la vânzare ,pentru că se va încheia pe o perioadă de 49 de ani. 

 Acum aş vrea să vedem bârna din ochii noştri şi să stabilim cum procedăm cu 

amnistia fiscală.Noi nu am studiat cadrul legal.Dupa 10 ianuarie toate comisiile ne 

vom întâlni şi vom sta de vorbă cu cei de la impozite şi taxe,cu contabilul primăriei,cu 

primarul şi viceprimarul pentru că  ştim situaţia exactă din sate.Dacă e nevoie stăm şi 

cinci ore.Eu voi face convocarea.Sunt oameni care au zeci de mii de lei datorii. 

 Dl.Niţi:Sunt unii care au posibilităţi. 

 Dl.Stancana:Termenul este până la sfârşitul lui martie.Noi trebuie să stabilim 

cuantumul de reducere şi după aceea să popularizăm în sate. 

 Dl.preşedinte:Doresc cadrelor din primărie şi dvs.un an bun cu multe realizări şi 

împliniri. 

 Se trece pe vot. 

 

1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice 

pentru anul 2016-11 voturi pentru. 
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2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Dispoziţiei nr.216/16.12.2015 referitoare 

la rectificarea bugetului local pe anul 2015-11 voturi pentru. 

 

3. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.53/04.11.2015 privind 

încheierea unui contract de prestări servicii  pentru finalizarea soluţionării cererilor de 

restituire ,pentru efectuarea punerilor în posesie şi întocmirea documentaţiei pentru 

eliberarea titlurilor de proprietate-11 voturi pentru. 

 

4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea planului de acţiuni sau lucrări de interes 

local pentru persoanele apte  de muncă   beneficiare de venit minim garantat  pentru 

anul 2016-11 voturi pentru. 

 

5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea trecerii suprafeţei de 24 mp din domeniul 

public în domeniul privat,în vederea  concesionării fără licitaţie publică-8 voturi 

pentru,2 abţineri :dl.Tudosiea Florentin şi d-na Marica Iustina Nicoleta şi 1 vot 

împotrivă :dl.Niţi Constantin. 

 

6.Proiect de hotărâre cu privire la încheierea contului de execuţie al bugetului local pe 

trim.IV al anului 2015-11 voturi pentru. 

 

 Se declară nînchise lucrările şedinţei. 

 

 

                          Preşedinte,                                                Secretar, 

               Aurel SĂNDULESCU                           Gabriela ANDRONIE 
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